

香港特別行政區慶祝國家改革開放四十周年

申請成為認可的慶祝活動

Accreditation Scheme for Community Events in the Hong Kong Special Administrative Region
for the Celebration of the 40th Anniversary of the Reform and Opening Up of the Country

申請表格 Application Form

前言 : 1 請填妥申請表格，並以電郵、郵遞或傳真的方式送交秘書處（如有建議活動的補充資料及詳細支出預算，可一併遞交）。

2 所有成功申請的機構，其列於本表格內的相關資料將會被納入於香港特別行政區慶祝國家改革開放四十周年活動節目表內，因此請以中、英文填寫附有“*”號的項目。

Preamble : 1 All completed forms should be returned to the Secretariat by email, post or fax. (Applicants are welcome to attach any supplementary information on the proposed event and breakdown of the budget.)

2 Please complete items marked in “*” in both English and Chinese, as relevant information of the successful applications will be included in the Events Calendar of the Hong Kong Special Administrative Region (HKSAR)’s Celebration of the 40th Anniversary of the Reform and Opening Up of the Country.

1. 申請機構資料 Applicant Information

| | | |
|-----|--|--|
| 1.1 | 申請機構名稱* | |
| | Name of applicant* | |
| 1.2 | 地址 | |
| | Address | |
| 1.3 | 電話 | |
| | Telephone No. | |
| 1.4 | 機構已根據以下條例註冊(請附註冊文件副本): The organisation is registered under the following ordinance (please attach a copy of the registration document) : | |
| | <input type="checkbox"/> 按《公司條例》(第622章) 成立為法團的公司 A company incorporated under the Companies Ordinance (Cap. 622) | |
| | <input type="checkbox"/> 按《社團條例》(第151章)在香港註冊的組織 A society registered in Hong Kong under the Societies Ordinance (Cap. 151) | |
| | <input type="checkbox"/> 按《稅務條例》(第112章) 註冊為認可的慈善機構或公共性質的信託團體 A charitable institution or trust of a public character registered under the Inland Revenue Ordinance (Cap. 112) | |

| | |
|-----|--|
| | <input type="checkbox"/> 按《教育條例》(第279章) 成立或註冊的法團校董會、學校管理公司或校董會 An incorporated management committee, school management company or management committee established or registered under the Education Ordinance (Cap. 279) |
| | <input type="checkbox"/> 按香港任何其他條例成立的團體 A body established under any other ordinances of Hong Kong (請註明 Please specify): _____ |
| 1.5 | 註冊日期 Date of registration |

2. 申請機構簡介 (包括所提供的服務及設施、基本會員人數, 及一般經費來源, 例如: 社會福利署、公益金、或其他基金資助)

Brief description of applicant (including services and facilities provided, number of ordinary members, and source of income, such as subvention from Social Welfare Department, Community Chest or other funds)

| |
|--|
| |
|--|

3. 擬舉辦活動的詳情 Details of the event to be organised

| | | |
|-----|----------------------|--|
| 3.1 | 活動名稱* | |
| | Name of event* | |
| 3.2 | 主題* | |
| | Theme of event* | |
| 3.3 | 活動內容* | |
| | Content of activity* | |
| 3.4 | 舉行日期 Date | |
| 3.5 | 舉行時間 Time | |

| | | |
|------|--|--|
| 3.6 | 舉行地點 Venue* | |
| 3.7 | 活動查詢電話 Enquiry Telephone No. | |
| 3.8 | 網址 Website | |
| 3.9 | 活動對象 Target participants | |
| 3.10 | 預計參與人數 Expected number of participants | |

4. 舉辦類似活動的經驗 Experience in organising similar activities

(如有，請列出有關活動的舉行日期及名稱。)

(If yes, please specify the date and name of the event(s).)

5. 財政預算 Budget

| | | |
|-----|---|-----------|
| 5.1 | 活動總開支 Total expenses | |
| 5.2 | 活動的預期收入 Expected Income | |
| | (a) 參加者收費總數 Total fees to be received from participants | |
| | (b) #已獲／現正申請其他資助 Other subsidies #approved/being applied for | |
| | 資助來源 Source of subsidies | 款額 Amount |
| | | |
| | 合共 Total | |

請把不適用者刪掉

Delete if inappropriate

6. 本人同意，如決定取消經認可的活動或更改申請表上填報的資料，會立即通知秘書處。

I agree to inform the Secretariat of any amendments or cancellation of the accredited project as soon as possible.

申請人(機構負責人) 簽署： _____

Signature of applicant(person-in-charge)

姓名：

Name _____

職位：

Post _____

日期：

Date _____

電話：

Tel. _____

電郵：

Email _____

機構印鑑
Seal of the
organisation

備註：

1. 這份表格所提供的資料，會用作有關籌辦香港特別行政區慶祝國家改革開放四十周年活動之用。
2. 你在這份表格所提供的資料，可能會因為在備註(1)所述目的而向有關的政府各局、部門及公眾披露。
3. 根據《個人資料(私隱)條例》的規定，你有權查閱及更改個人資料。如對這份表格所收集的個人資料有任何查詢，包括查閱及更改資料，請與高級行政主任(政制及內地事務)王超雄先生聯絡(地址：香港添馬添美道2號政府總部(東翼)13字樓；電話：2810 3908)。

Note:

1. The information contained in this form will be used for purposes related to the HKSAR's celebration programmes for the 40th Anniversary of the Reform and Opening Up of the Country.
2. The information may be released to relevant Government bureaux, departments and the public for the purpose mentioned in Note (1) above.
3. In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, you have the right to access and correct your personal data contained in this application. Enquiries concerning the personal data collected by means of this application form, including the making of access and correction, should be addressed to Mr. WONG Chiu-hung, Peter, Senior Executive Officer (Constitutional and Mainland Affairs) (Address: 13/F, East Wing, Central Government Offices, 2 Tim Mei Avenue, Tamar, Hong Kong; Telephone: 2810 3908).